



السيرة الذاتية

المدرس المساعد رواء محمد طعمه

التولد: 1987 / 4/21

السكن : بغداد

الخدمة الجامعية: 13 سنة

تم قبولي في الجامعة المستنصرية - كلية التربية الأساسية 2005-2006 تم التخرج 2009

تمت المباشرة في كلية التربية الأساسية قسم التربية الفنية سنة 2011

تم الحصول على شهادة الماجستير 2020/11/1

عضوا ارتباط في شعبة التعليم المستمر .

عضوا ارتباط شعبة الإحصاء والتخطيط .

الأشراف على بحوث ومشاريع التخرج لطلبة القسم.

قمت بالعديد من الورش والندوات والمعارض.

قمت بتدريس العديد من المواد الدراسية منها الأشغال الفنية ،أسس التصميم

عضوه في العديد من الجان القسم منها اللجنة الامتحانية ولجان الإرشاد ولجنة التعليم المستمر،
لجنة الإحصاء ،لجنة الجودة.

شاركت في العديد من مهرجانات القسم وذلك من خلال الاعمال اليدوية - التصميم .

شاركت في العديد من المهرجانات منها مهرجان الفني لقسم ومهرجان الأعلام الأول والثاني .



Biography

Assistant Lecturer Rawaa Muhammad Tohme

Touk:21 – 4 - 1987

Residence: Baghdad

University service: years13

I was accepted into Al-Mustansiriya University - College of Basic Education 2005-2006. I graduated in 2009

Started at the College of Basic Education, Art Education Department, in2011

Master's degree obtained 1/11/2020

as a liaison member in the Continuing Education Division. Liaison is a member of the Statistics and Planning Division

Supervising the research and graduation projects of the department's students.

I conducted many workshops, seminars and exhibitions

I taught many academic subjects, including artistic works. He was a member of many of the department's committees, including the examination committee, guidance committees, continuing education committee, statistics committee, and quality committee

